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    Protokół Nr IX/2015 

z sesji Rady Gminy Kroczyce w dniu 31 sierpnia 2015r. w godzinach od 10oo-

1130 w sali narad budynku Gimnazjum w Kroczycach. 

 

Obrady IX sesji Rady Gminy Kroczyce otworzyła i prowadziła Przewodnicząca 

Rady Gminy Kroczyce Wanda Karoń. 

Protokołowała – Krystyna Wieczorek 

Radnych wg listy obecności -13 

Radny nieobecny usprawiedliwiony – Kowalik Andrzej. 

Ponadto w obradach sesji uczestniczyły osoby zaproszone zgodnie z listą 

obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu oraz osoby z Urzędu Gminy 

zgodnie z listą obecności stanowiąca załącznik nr 2 do protokołu. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.    

3. Przedstawienie  porządku obrad. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Informacja Wójta Gminy o pracy Wójta między sesjami Rady Gminy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 35/V/2015 Rady Gminy 

Kroczyce z dnia 31 marca 2015r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej dla powiatu zawierciańskiego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Gminy 

Kroczyce. 

10. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 

11. Wolne wnioski. 

12. Zamknięcie obrad  IX sesji Rady Gminy Kroczyce. 
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Ad.1. 

IX sesję Rady Gminy Kroczyce otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady 

Gminy Kroczyce słowami „otwieram IX sesję Rady Gminy Kroczyce” i 

stwierdziła, że na sali zgodnie z listą obecności znajduje się 13 radnych co 

wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 stanowi kworum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. Lista obecności radnych stanowi 

załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad.2. 

Protokół Nr VIII/2015 z dnia 5 sierpnia 2015r. wobec braku uwag i zastrzeżeń ze 

strony radnych został przyjęty jednogłośnie tj. 13 głosami „za”. 

O godzinie 1005 na salę obrad przybył radny Robert Łągiewka w związku z czym 

liczba radnych obecnych na sesji wynosi 14. 

 

Ad.3. 

Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła porządek obrad i zwróciła się do 

radnych o zgłaszanie uwag do porządku obrad. Radni nie wnieśli uwag do 

przedstawionego porządku obrad. 

Wobec braku propozycji wprowadzenia zmian do porządku obrad sesja 

odbywać się będzie zgodnie z ustalonym porządkiem obrad.  

 

Ad.4. 

Radny Biały Zbigniew- czy były zgłaszane szkody po wypadku przy szkole gdzie 

została uszkodzona kostka chodnikowa. 

Radna Kampa Beata-czy została wyjaśniona sprawa  graniczników, które były 

wykopane podczas budowy wodociągu na Wrzoskach. 

Radny Łysek Sławomir- zwrócił się z prośbą o nawiezienie frezu na ulicę 

Sosnową w Kostkowicach. 

Radny Szwaja Zdzisław-  powstają urwiska przy wjazdach które były 

wykonywane po tej stronie drogi  powiatowej co wodociąg czy nie można by 

tego zabezpieczyć czy jest to objęte gwarancją, 

Radna Aneta Bednarz – zgłosiła konieczność naprawy chodnika na ulicy 

Kościuszki w Kroczycach. 

Radny Pacan Henryk- zgłosił konieczność wyczyszczenia rowu po koszeniu 

trawy  od Podlesic w kierunku Lgotki. 
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Ad.5. 

Wójt Gminy przedstawił informację o swojej pracy w okresie między sesjami 

Rady: 

 w dniu 5.08.2015r. podpisałem umowę na roboty budowlane przy 

remoncie pomieszczeń kuchennych w Szkole Podstawowej w Pradłach. 

Termin zakończenia prac upływa ostatniego września, 

 w dniu 8.08.2015r. na amfiteatrze w Kroczycach odbył się piknik 

strażacki, 

 w dniu 11.08.2015r. Zarząd Województwa Śląskiego podjął uchwałę 

odnośnie budowy ciągu pieszo-rowerowego od Lgotki do skrzyżowania z 

drogą na Hucisko. Zadanie będzie wykonane w latach 2015-2016. Koszt 

całkowity wynosi 2,5 mln zł. Na 2015r. zaplanowano kwotę 500 tys. zł, 

 w dniu 12.08.2015r. została podpisana umowa z P. Szlachta odnośnie 

wykupu części działki pod drogę na ul. Sienkiewicza w Kroczycach, 

 w dniu 15.08.2015r. w Dobrogoszczycach odbyły się dożynki wiejskie w 

których uczestniczyłem, 

 w dniu 17.08.2015r. w Starostwie Powiatowym w Zawierciu odbyło się 

spotkanie LGD Perła Jury w którym uczestniczyłem, 

 w dniu 18.08.2015r. odbyło się spotkanie z firmą w sprawie badań 

geologicznych, 

 w dniu 21.08.2015r. brałem udział w posiedzeniu Zarządu Gminnego 

ZOSP, 

 w dniu 24.08.2015r. uczestniczyłem w spotkaniu w Katowicach w 

Wydziale Terenów Wiejskich. Gmina Kroczyce będzie reprezentować 

Województwo Śląskie na ogólnopolskich dożynkach Prezydenckich w 

Spale, 

 w dniu 24.08.2015r. odbyła się kontrola końcowa zadania pn. „Budowa 

wodociągu Marianka-Wrzoski. Kontrola wypadła bez uwag, 

 w dniu 26.08.2015r. wpłynęło pismo od Wojewody Śląskiego w sprawie 

ogłoszenia suszy dla większości gmin województwa śląskiego. Wartości 

klimatyczne bilansu wodnego, które są podstawą do ogłoszenia suszy są 

bliskie wartości krytycznych, ale nie zostały przekroczone, 

 w dniu 26.08.2015r. została przeprowadzona kontrola końcowa wniosku 

o płatność na zadanie „modernizacja oczyszczalni ścieków w 
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Siamoszycach wraz z zakupem beczki asenizacyjnej”. Kontrola wypadła 

pozytywnie , bez uwag, 

 w dniu 26.08.2015r. odbyło się składanie ofert na zakup samochodu dla 

OSP Przyłubsko. Wpłynęła 1 ważna oferta. Przetarg jest prowadzony 

przez OSP Przyłubsko. Termin dostawy samochodu do 16.09.2015r. 

wartość zamówienia 136 tys. brutto, 

 w  dniu 29.08.2015r. w Podlesicach odbyły się Jurajskie Regionalia, 

 w dniu 30.08.2015r. w Żarnowcu odbyły się dożynki Wojewódzkie, 

 trwa remont drogi Siamoszyce-Szypowice-Dzwono Sierbowice, wykonana 

jest warstwa ścieralna pobocza. Do zakończenia prac pozostało 

wykonanie kilka zjazdów, oznakowanie poziome i pionowe oraz prace 

porządkowe, 

 w dniu 23.09.2015r. w budynku Urzędu Gminy w Kroczycach w godzinach 

od 830-13oo będzie czynny mobilny punkt informacyjny RPO. 

 został opracowany projekt regulaminu wynajmu świetlic wiejskich. 

Radni nie wnieśli uwag do przedstawionej informacji i jednogłośnie przyjęli ją 

do akceptującej wiadomości. 

 

Ad.6. 

Wójt Gminy wyjaśnił, że w celu wybudowania placu zabaw i siłowni na wolnym 

powietrzu  w Pradłach zaszła konieczność  zamiany części gruntów  

stanowiących własność gminy z działką   sąsiednią. Nie dokonanie tej zamiany 

uniemożliwiłoby budowę placu zabaw i siłowni na wolnym powietrzu.  

Radni nie wnieśli uwag do powyższego. 

Uchwała Nr 60/IX/2015 w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości 

została podjęta jednogłośnie tj. 14 głosami „za”. 

 

Ad.7. 

Wójt Gminy omówił proponowane zmiany w budżecie gminy. 

Zmienia się plan dochodów budżetu gminy w następujący sposób: 

Zmniejszenie: 

Dz.600 Transport i łączność  - 2.750,00 zł 

Zwiększenie 

Dz.600 Transport i łączność  -2.750,00 zł 

 Zmienia się plan wydatków budżetu gminy w następujący sposób: 
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Zmniejszenie: 

Dz.600 Transport i łączność – 2.750,00 zł 

Dz.801 Oświata i wychowanie -244.082,37 

Dz.854 Edukacyjna opieka wychowawcza -8.017,34 zł 

Zwiększenie: 

Dz.600 Transport i łączność - 2.750,00 zł 

Dz.750 Administracja publiczna -64.038,45 zł 

Dz.801 Oświata i wychowanie -  180.043,92 zł 

Dz.854 Edukacyjna opieka wychowawcza – 8.017,34 zł 

Zmienia się załącznik nr 3 –Zadania inwestycyjne w 2015r. z uwzględnieniem 

wydatków poniesionych oraz planowanych  do poniesienia w następujący 

sposób: 

-w poz.6 –przebudowa dróg powiatowych nr 1729S i nr 1772S na odcinku od 

skrzyżowania z drogą powiatową nr 1773S do skrzyżowania z drogą 

wojewódzką nr 794” plan wydatków w 2015r. środki własne zwiększa się o 

kwotę 2.750,00 zł, a zmniejsza się dotację z budżetu państwa o kwotę 2.750,00 

zł 

Zmienia się załącznik nr 10- Zestawienie planowanych dotacji z budżetu gminy 

w 2015r. w następujący sposób: 

- w poz.8 na zadania inwestycyjne w rubryce dla jednostek sektora finansów 

publicznych zwiększa się o kwotę 2.750,00 zł dotację celową dla powiatu 

zawierciańskiego na dofinansowanie inwestycji pn.”Przebudowa ciągu dróg 

powiatowych nr 1729S i nr 1772S na odcinku od skrzyżowania z drogą 

powiatową nr 1773S do skrzyżowania z drogą wojewódzką nr 794” . 

Radni nie wnieśli uwag do proponowanych zmian w budżecie gminy. 

Uchwała Nr 61/IX/2015r. w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015r. została 

podjęta jednogłośnie tj. 14 głosami „za”. 

 

Ad.8. 

Wójt Gminy poinformował, że zmianie uległa kwota dotacji na dofinansowanie 

drogi powiatowej w związku z tym konieczne jest podjęcie stosownej uchwały 

w tej sprawie. 
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Proponuje wprowadzić zmianę w § 1 ust.1 uchwały nr 35/V/2015 Rady Gminy z 

dnia 31 marca 2015r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji 

celowej dla powiatu zawierciańskiego w następującym brzmieniu: 

„udzielić pomocy finansowej w formie dotacji celowej w wysokości 886.456,00 

zł dla powiatu zawierciańskiego na dofinansowanie realizacji zadania pn.: 

”Przebudowa ciągu dróg powiatowych nr 1729S i nr 1772S na odcinku od 

skrzyżowania z drogą powiatową nr 1773S do skrzyżowania z drogą 

wojewódzką nr 794”. 

Pozostałe zapisy uchwały pozostają bez zmian. 

Radni nie wnieśli uwag do  proponowanych przedstawionych zmian w uchwale. 

Uchwała Nr 62/IX/2015 w sprawie zmiany uchwały nr 35/V/2015 Rady Gminy 

Kroczyce z dnia 31 marca 2015r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 

formie dotacji celowej dla powiatu zawierciańskiego została podjęta 

jednogłośnie tj. 14 głosami „za”. 

 

Ad.9. 

Zastępca Wójta Gminy Krystyna Wieczorek poinformowała, że w związku z 

likwidacją ZEASiP w Kroczycach  zachodzi konieczność dokonania zmian w 

statucie Gminy Kroczyce  tj. w załączniku Nr 2 Statutu dotyczącego wykazu 

jednostek organizacyjnych. 

Radni nie wnieśli uwag  w powyższej sprawie. 

Uchwała Nr 63/IX/2015 w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Gminy 

Kroczyce została podjęta jednogłośnie tj. 14 głosami „za”. 

 

Ad.10. 

Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 
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-szkody po wypadku w Przyłubsku zostały zgłoszone do powiatu, jutro będzie w 

tej sprawie między innymi w Zarządzie Dróg oraz w sprawie zjazdów w 

Dzibicach.  

- graniczniki powinny już  być wstawione, 

- frez do Kostkowic będzie dostarczony, 

- naprawa chodnika przy ul. Kościuszki będzie zgłoszona do Generalnej Dyrekcji 

Dróg w Katowicach. 

- sprawa wyczyszczenia rowów w kierunku Podlesic zostanie zgłoszona Zarządu 

Dróg Wojewódzkich w Katowicach.  

 

Ad.11. 

Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła  Panią Bożenę Torba –Dyrektora ZEASiP 

do przedstawienia sprawy P. Molickiego, który zwrócił się do Rady Gminy o 

pomoc w sprawie dowozu dziecka niepełnosprawnego do szkoły w Dąbrowie 

Górniczej. 

P. Bożena Torba wyjaśniła, że w miesiącu marcu P. Molicki  zgłosił się z 

orzeczeniem i prośbą o dowóz dziecka do szkoły specjalnej, zgodnie z 

obowiązującymi przepisami został skierowany do Starostwa w Zawierciu. W 

lipcu br. P. Molicki  dostarczył nam skierowanie do kształcenia  w Dąbrowie 

Górniczej wraz z prośbą o dowóz. Podkreśliła, że   gmina nie ma obowiązku 

dowozić do  szkoły położonej w Dąbrowie Górniczej. 

P. Molicki- przepisy mówią, że gmina ma obowiązek dowozić dziecko do 

najbliższej szkoły ale chodzi   o zapewnienie  dziecku całkowitej rehabilitacji 

wynikającej z przedstawionego orzeczenia, a szkoła w Zawierciu mu tego nie 

zapewni.  

Wójt Gminy powiedział, aby P. Molicki dostarczył orzeczenie z którego będzie 

wynikać, że takiej rehabilitacji nie zapewnia szkoła w Zawierciu. 
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Sołtys Kowalski Józef – zwrócił się do Wójta Gminy o podjęcie działań 

dotyczących porządkowania działek w Lgocie Murowanej, które stanowią 

zagrożenie pożarowe, są to działki nieuprawiane właścicielami są osoby 

mieszkające w miastach . 

Radna Kampa Beata –zgłosiła konieczność przycięcia żywopłotu  u państwa 

Gajeckich przy ulicy Batalionów Chłopskich z uwagi na ograniczenie widoczności 

przy wyjeździe z banku oraz z ulicy Partyzantów. 

Wójt Gminy odpowiedział, że jeżeli żywopłot znajduje się w pasie drogowym to 

jest to sprawa do załatwienia, natomiast jeżeli jest to na prywatnej działce to 

nie ma takiej możliwości. 

Radny Łągiewka Robert-zgłosił konieczność wykonania naprawy wgłębienia na 

zatoce autobusowej w Kroczycach. Aktualny stan nawierzchni zatoki 

autobusowej stanowi zagrożenie dla bezpieczeństwa pasażerów wysiadających 

z autobusów. 

 

Ad.12. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że wszystkie punkty porządku obrad 

zostały wyczerpane i zamknęła sesję słowami „zamykam IX sesję Rady Gminy 

Kroczyce”. 

 

Protokołowała: 

K. Wieczorek 

 


